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Beste MR-leden, 
 
Gisteren hebben de Ouderraad Puntenburg  en de nieuwe Bouwcommissie een uitgebreid en 
openhartig gesprek gevoerd over de laatste stand van zaken omtrent de bouwaangelegenheden 
bij de Puntenburg. Namens de MR was Geart  aanwezig, die de positie van de MR en 
bouwcommissie in deze heeft toegelicht. De OR heeft deze bijeenkomst als zeer verhelderend 
en prettig ervaren.  
Middels deze brief willen we laten weten dat de OR de Bouwcommissie geheel steunt. We 
zullen  het proces in de nabije toekomst op de voet volgen en waar nodig ondersteunen. Bij 
die steun denken we aan het contact met de ouders van de school (draagvlak) en het financieel 
ondersteunen van de werkzaamheden van de bouwcommissie indien nodig.  
We hebben gisteren begrepen dat de MR op korte termijn met de Bouwcommissie een overleg 
heeft over de positie van de Bouwcommissie en het mandaat vanuit de MR. Graag horen we 
wat de resultaten zijn van dat gesprek. Voor helderheid naar ouders geven we de suggestie om 
ouders van Puntenburg vanuit de MR te informeren over de afspraken met de nieuwe 
Bouwcommissie. 
 
 
 Met vriendelijke groet! 
 
Namens de Ouderraad Puntenburg 
Arda van Helsdingen  (voorzitter) 
 
 
cc. bouwcommissie 


